
BASKETBALL BELGIUM 

Bestuursorgaan van 15 feb 2023 om 19u 

EVC Vilvoorde 

 
Aanwezig :  
 

• Basketbal Vlaanderen vzw, bestuurder, vertegenwoordigd door    
  Jan Van Lantschoot (vaste vertegenwoordiger), Voorzitter 
  Ann Depoorter 
  Kris Fels 

• Association Wallonie-Bruxelles de Basketball asbl, bestuurder, vertegenwoordigd door:  
  Jean-Pierre Delchef (vaste vertegenwoordiger) 
                Pascal Henry 
  Bernard Scherpereel 

 
1. Goedkeuring verslagen vorige vergadering 

De verslagen van 21/12/22 & 19/1/2023 worden goedgekeurd.  

2. Update 3x3 

Dhr. Van Lantschoot geeft een update over de zaak.  

3. Competitie 

 

3.1 Vraag ivm wisselen tafelofficials tijdens een wedstrijd 

Dhr. Delchef heeft gekeken naar een oplossing en stelt dat de naam van de vervanger eventueel bij 

comments ingevoerd kan worden. Een aanpassing aan het systeem is momenteel geen prioriteit.  

 

3.2 Onmogelijkheid invoer spelers bij matchen BVL-AWBB clubs:  

Dhr. Garaleas heeft aan Dhr. Hulpia gevraagd om aan competitiemanagement de nodige info te 

bezorgen. Hij zal terugvragen naar meer info over de oorzaken.  

3.3 Dossier Castors Braine  

Het dossier werd nog niet ontvangen. Dhr. Van Lantschoot zal een rappel sturen naar de 

licentiecommissie.   

 

3.4 Terugsturen getekende competitieboek Royal4  

Dhr. Delchef bevestigt dat hij de ondertekende versie van het competitieboek heeft ontvangen en hij 

zorgt ervoor dat dit aan het secretariaat-generaal wordt bezorgd maar vraagt dat Dhr. Van 

Lantschoot nog antwoordt op de opmerkingen van de club.  

 

3.5 Beker van België Dames: verdeling van de inkomsten 

Een verschil in de teksten tussen de FR en NL versie van het reglement werd vastgesteld ivm de 

verdeling van de ontvangsten. Het BO vraagt om de teksten grondig te vergelijken vooraleer uit te 

sturen.    

 

 



 

3.6 Aanpassingen competitieboek 2023-2024  

Dhr. Van Lantschoot heeft nog geen voorstellen ontvangen en zal rappel sturen naar 

competitiemanagement.  

 

4. Licenties 

 

4.1 Goedkeuring aangepast licentiereglement 

Na afstemming werd het licentiereglement gefinaliseerd. Het BO keurt de nieuwe versie van het 

reglement goed. Dhr. Henry is positief over het akkoord maar betreurt de manier waarop de 

beslissing werd genomen. Dhr. Van Lantschoot bevestigt dat dit uitzonderlijk was gezien de tijdsdruk.   

 

4.2 Kandidatuur Eric Schuermans licentiecommissie 

Behandeling wordt uitgesteld tot de volgende vergadering.   

 

5. Juridisch 

5.1 Zaak El Hayouni  

Er werd een nieuw cassatieverzoek ingediend. Dhr. Van Lantschoot meldt dat hij een overleg heeft 

gepland met de tegenpartij om te komen tot een oplossing.   

 

5.2 Aanpassingen Juridisch Deel 

Dhr. Van Lantschoot heeft de nota van Dhr. Delchef doorgenomen en vraagt om op de volgende 

vergadering te bespreken.  

 

5.3 Dossier Waregem – Spirou  

Er is een reactie vanwege de vertegenwoordigers van de scheidsrechters op de niet-publicatie van de 

straf. Het BO heeft zelf geen kennis van de straf maar zal dit opvragen bij de Juridisch Coördinator.  

Het BO gaat niet akkoord met de gekozen optie door de Juridisch Coördinator om de beslissing niet 

te publiceren. Dit gaat in tegen de principes van transparantie en zal worden opgenomen met de 

Juridisch Coördinator.    

 

5.4 Datum onderhoud met de Juridisch Coördinator  

Dhrn. Van Lantschoot , Fels en Delchef plannen een onderhoud in 

 

6. Budget NDR 

Dhr. Garaleas zal op vraag van het BO doorgeven welk bedrag voorzien is vanuit BVL en AWBB. 

De clubs in TDM1 willen terug te gaan naar 2PO. Aan het NDR zal gevraagd worden een voorstel uit 

te werken waarbij het uitgangspunt 2PO is maar waarbij gelegenheden worden tot opleiding in 3PO 

voor potentials richting BNXT league, op kosten van de federatie. Dhr. Delchef wijst erop dat 

bepaalde wedstrijden in TDW met 3 scheidsrechters worden gespeeld en dat niet voorbijgegaan kan 

worden aan deze situatie.  



  

7. Voorbereiding meeting BNT 

Het BO bereidt de vergadering met het MT BNT voor. Dhr. Delchef wenst dat eerst het probleem van 

het bilan 2022 wordt opgelost voordat het budget 2023 wordt besproken.  

Dhr. Henry en de AWBB betreurt het gebrek aan communicatie aan het BO over de benoeming van 

de assistenten bij de Cats.   

 

8. Administratie 

• De data van de volgende vergaderingen worden overlopen 

• Manier van beslissen via elektronische weg tussen 2 vergaderingen in: Dhr. Delchef doet een 

voorstel  

• Dhr. Delchef wenst te weten wie heeft beslist dat Kortrijk (5x5) en Wilrijk (3x3) als 

trainingslocatie werden voorzien door het BOIC voor de voorbereiding van andere nationale 

ploegen richting OS. 

• Dhr. Delchef zag in een presentatie dat Basketball Belgium werd vernoemd in een 

communicatieproject. Hij wenst te weten waar dit over gaat doch niemand binnen het BO is 

op de hoogte.  

• Interne selectiecriteria door het BOIC voor de OS: Dhr. Delchef wenst te weten door wie deze 

werden overgemaakt 

• Dhr. Delchef merkt algemeen op dat hij op verschillende mails geen antwoord kreeg.  

 

9. Varia 

• Status dossier Nationale Loterij: dit werd ingediend, maar nog gen reactie. 

• BNXT: Dhr. Garaleas geeft en update over de situatie ivm het dossier over het bestuur van de 

clubs RSW Luik  

• Financiële Ondersteuning BOIC: Dhr. Delchef is akkoord met voorstel van brief zoals 

opgesteld door Dhr. Garaleas 

• Verkiezing FIBA: voorstel van kandidaturen vanwege BVL en AWBB voor het einde van de 

maand  

• Planning AV: 23/3 om 19:30 via Zoom 

• Conventie PBL: te bekijken of er wijzigingen moeten komen 

 

 
 
Basisversie: NL 

 

 

Jan Van Lantschoot      Stefan Garaleas  

Voorzitter        Secretaris-Generaal 

 


